

No. 2907. CONVENTION (No. 103) CONCERNING MATERNITY PROTECTION (REVISED 1952). ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS THIRTY-FIFTH SESSION, GENEVA, 28 JUNE 1952¹

N° 2907. CONVENTION (N° 103) CONCERNANT LA PROTECTION DE LA MATERNITÉ (REVISÉE EN 1952). ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA TRENTÉ-CINQUIÈME SESSION, GENÈVE, 28 JUIN 1952¹

RATIFICATION

Instrument registered with the Director-General of the International Labour Office on:

5 February 1962

ECUADOR

(To take effect on 5 February 1963.)

Certified statement was registered with the Secretariat of the United Nations by the International Labour Organisation on 12 March 1962.

RATIFICATION

Instrument enregistré auprès du Directeur général du Bureau international du Travail le:

5 février 1962

ÉQUATEUR

(Pour prendre effet le 5 février 1963.)

La déclaration certifiée a été enregistrée au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies par l'Organisation internationale du Travail le 12 mars 1962.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 214, p. 321; Vol. 248, p. 409; Vol. 249, p. 461, and Vol. 253, p. 397.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 214, p. 321; vol. 248, p. 409; vol. 249, p. 461, et vol. 253, p. 397.